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Art.48 vragen Biobased plastic 

 

Geacht College, 

 

Vooruitlopend op het evaluatierapport carnaval 2017 wil de Liberale Partij Maastricht de volgende vragen voorleggen 

aan het College zodat deze meegenomen kunnen worden in de evaluatie. 

 

De gemeente heeft samen met de horeca ondernemers gekozen voor 100% PET (Polyethyleen) bekers omdat deze 

100% recyclebaar zijn mits ze homogeen zonder andere afvalstoffen worden aangeleverd en zodoende gebruikt 

kunnen worden als grondstof voor nieuwe producten. 

De Liberale Partij Maastricht heeft na de raadsronde van 27 september en in de raadsvergadering van 11 oktober 2016 

maar ook daarna getipt dat er ook andere soorten plastic bestaan, de zogenaamde biobased plastics, die meer 

voordelen hebben en milieuvriendelijker zijn dan de PET plastics. 

De Liberale Partij heeft zelf een onderzoekje gedaan naar dit soort plastic en tevens navraag hierover gedaan bij een 

firma uit Rotterdam die dit plastic importeert van een fabriek die niet ver van de grens in Duitsland ligt. 

Gebleken is dat biobased plastic de volgende voordelen heeft: 

1. Het wordt gemaakt uit natuurlijke grondstoffen zoals mais, suikerriet e.d. en niet uit aardolie zoals de PET plastics, 

2. Het is composteerbaar,  PET plastic is dit niet, 

3. PET plastic is alleen recyclebaar als monostroom terwijl biobased plastic met andere soorten plastic ook PET 

plastic kan worden gerecycled, 

4. De fabricage van biobased plastic geeft minstens 20% minder uitstoot aan CO2, 

5. De hierbedoelde fabriek in Duitsland werkt niet op fossiele brandstof maar op 100% waterkracht. 

Het gebruik van dit soort plastic kan aldus een positieve bijdrage leveren aan de luchtkwaliteit, denk bijv. aan de 

achtergrondconcentratie vervuilde lucht, en het milieu en aldus aan de doelstellingen van het Klimaatverdrag en de 

lokale doelstellingen als de verbetering van luchtkwaliteit en Maastricht klimaatneutraal 2030. 

De Liberale Partij Maastricht ziet in biobased plastic daarom een goede kans om aan al deze doelstellingen bij te 

dragen. 

 

Vraag 1.  Heeft het college de voordelen en nadelen van dit soort biobased plastic laten onderzoeken? 

Vraag 2. Zo nee, waarom niet ? 

 

Vraag 3. Als dit biobased plastic wel is onderzocht, waarom is er dan gezien de genoemde voordelen van bioplastic 

toch gekozen voor de PET plastic beker ? Graag een goed gemotiveerde reden. 

 

In afwachting van uw antwoord 

Met vriendelijke groet, 

Kitty Nuyts 

Nanette Canisius 

 



Namens de Liberale Partij Maastricht, 

 

 


